

英语词汇巧战一本通系列丛书

最新大纲

考哪询汇

万元一本通

主编 戴 云

主审 郭崇兴

科学测试 规划学习进度

> 合理分类 突出高频词汇

> > 经典考题 检测掌握程度

> > > 名师导学 剖析常见考点

机械工业出版社 CHINA MACHINE PRESS 巧记妙招 点津记忆方法

英语词汇巧战一本通系列丛书

考研词汇巧战一本通

主编戴云

副主编 马瑛杰 刘丹燕

参编 黄欣 石洪宇 赵娟 李学勤

郝雪琴 高 路 王晓红 宋淑英

冯玉红 张广龙 姜晓丽 师文杰

主 审 郭崇兴



机械工业出版社

: |

本书是按照最新普通研究生入学考试英语大纲(非英语专业)要求编写的,根据词汇掌握的难易程度,将大纲词汇分为考研一般词汇、考研高频词汇和考研超纲词汇,便于广大考生有的意关地复习。一般词汇和高频词汇部分都配有一定量的测试题,根据测试成绩,给出了不同的复习建议。针对高频重点词汇,给出了真题例句。针对重要知识点和考点,给出了名师导学。本书灵活地运用了各种词汇记忆方法,帮助读者巧记词汇。

图书在版编目 (CIP) 数据

考研词汇巧战一本通/戴云主编.—北京: 机械工业出版社, 2006.3

(英语词汇巧战—本通系列丛书) ISBN 7-111-18652-4

I. 考... II. 戴... III. 英语─词汇─ 研究生─入学考试─ 自学参考资料... IV. H313

中国版本图书馆 CIP 数据核字 (2006) 第 017804 号

机械工业出版社(北京市百万庄大街22号 邮政编码100037)

策划编辑:孟玉琴

责任编辑: 孟玉琴

责任印制: 洪汉军

三河市宏达印刷有限公司印刷

2006年3月第1版第1次印刷

787mm×1092mm1/48・15.5 印张・501 千字

0001-6000 册

定价: 19.80元

凡购本书,如有缺页、倒页、脱页,由本社发行部调换

本社购书热线电话 (010) 68326294

编辑热线: (010) 68354423

封面无防伪标均为盗版

前 言

考研竞争日趋激烈, 考生只有把握先机, 才能在竞争中立于 不败之地。

《考研词汇巧战一本通》把大纲词汇按难易程度进行了分级, 考生可根据自身的英语水平选择合适有效的复习策略。本书打破 了以往很多词汇书主次不清、难易不分、平均分配时间和精力的 编排方式,给考生以更明确的指导,既节省了时间,又提高了效 率,从而帮助学生在最短的时间内对考研词汇有一个全面的掌握 和运用。

本书编者长期从事考研英语辅导工作以及研究生英语教学工作,出版过深受考生喜爱的考研辅导丛书。本书根据教育部最新公布的《2006 年全国硕士研究生入学统一考试英语考试大纲(非英语专业)》中的词汇表编写,涵盖了大纲中所有考研词汇。同时也囊括了历年真题中所出现的常考超纲词汇。

本书想考生所想,在以下方面精心构思:

为加强复习的针对性,本书设置了一般词汇和高频词汇测试成绩与复习建议对照表,对不同程度的考生给予不同的复习建议。

本书正文包括考研一般词汇及测试题、考研高频词汇及测试题和考研超纲词汇三个部分。在一般词汇和高频词汇前各提供了一定数量的测试题,考生在学习词汇之前最好先自我测试,根据测试成绩,参照本书提供的建议和策略,制订出自己的复习计划。

本书高频词汇部分采用的是以句带词、以词带词的独到的编排方法。本书一反词汇手册、工具书以词带句的惯常安排,先呈现给读者的是一个历年真题中出现的句子或一个典型例句,而后才是单词的常规信息。为了有效地帮助考生横向快速扩展词汇,本书还设置了"想一想",率先推出了让考生耳目一新的"联想词",这样做可以让考生开阔视野,举一反三,成串记忆。因为这一部分的单词是考生应重点掌握的单词,考生不但要掌握单词的几层意思以及它的扩展词,还要熟悉其用法。另外,英语中有许多特殊用法、习惯搭配。这是在语言形成和发展的长期过程中保留下来的,无法用一般的语法规则来套用和解释。针对这种情况,本书在相关词条下设有"名师导学",虽寥寥数语,却能一针见血地解开许多考生百思不解的疑惑。

本书的另一个重要特点就是高度重视历年真题。考研英语经

Ħ

过十几年的发展,出题具有一定的重复性。本书绝大多数例句摘自过去十年来的全真考研试卷,例句出自全真试题之多,涉及全真试题面之广,前所未有,这也是考研之前极好的热身训练。为了更好地比较同义项在英汉双语语境中的异同,帮助考生更好地学习记忆词汇,我们对例句也附上了汉语译文,让考生在记忆词汇的同时,进行考试真题的实战演练,以使考生在考场上面对试题时也能从容不迫、驾轻就熟。

本书附录的编排也打破了常规的附录结构安排,加入了考研常用词组和考研写作词汇两类应试性内容。考生使用本书既能掌握单词、词组,又能提高写作能力。

本书为考生提供了最佳的考研英语词汇解决方案。仔细研读本书,突破词汇难关指日可待。

编者

目 录

前言	
各部分词汇测试成绩与复习建议对照表	1
第一部分 考研一般词汇及测试题	3
一、考研一般词汇测试题	3
二、考研一般词汇	11
第二部分 考研高频词汇及测试题	79
一、考研高频词汇测试题	79
二、考研高频词汇	95
第三部分 考研超纲词汇	610
附录	647
附录一 常用词组归类	647
附录二 常用写作词汇归类	

各部分词汇测试成绩与复习建议对照表

 测试的 (4) 测试 (4) 测试 (4) 分值 计量: 1 分/ (4) 为位 (4) 为(4) 为(4)	選試成績>95選試成績>95選試成績>95選試成績>95選試成績>95基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基礎、基	基本不用专门复习,在学习中运用、复习即可建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,一天为一个复习周期,反复循环两到四个周期。建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,两到三天为一个复习周期,反复循环三到五个周期。整理出大量没有掌握的词汇,重点复习,建议全面复习的同时,整理出大量没有掌握的词汇,重点复习,主到五天为一个周期,坚持循环四到六个周期。
測试時间: 50 分钟 95>測试成绩 > 82 測试應量: 100 應 82>測试成绩 > 67 测试要求: 在规定时间 内独立连续闭卷测试 67>测试成绩 > 95 测试时间: 105 分钟 95>测试成绩 > 84	95>選试成绩》82 数2>選试成绩》67 67>選试成绩	的词汇,重点复习,一天为一个复习的词汇,重点复习,两到三天为一个对例期 用期 理出大量没有掌握的词汇,重点复写 循环四到六个周期
 灣试廳畫: 100 應 分值计量: 1分/應 灣试要來: 在规定时间 內独立连续闭卷测试 (7)测试成绩 测试成绩 测试成绩 3 3 3 3 3 4 5 3 3 3 4 5 5 5 6 7 测试成绩 95 测试成绩 95 测试成绩 6 6 7 9 9 9 9 9 9 9 6 6 7 6 6 7 6 6 7 8 9 9	1 1 1 1 1 1 1 1 1 1	的词汇,重点复习,两到三天为一个之 周期 理出大量没有掌握的词汇,重点复习 循环四到六个周期
 分値计量: 1 分/	82>瀏试成绩>67	速整理出没有掌握的词汇,重点复习,两到二大为一个 反复循环三到五个周期 面复习的同时,整理出大量没有掌握的词汇,重点复义 为一个周期,坚持循环四到六个周期 法参加私方常规的词汇。有占值习,一天为一个周期,
 灣试要求: 在规定时间 内独立连续闭卷测试 67>测试成绩 测试成绩 > 95 测试成绩 > 84 测试 题畫: 200 题 公本 法 量 	67>测试成绩 三三洲试成绩 三三洲试成绩>95	反复循环三到五个周期 面复习的同时,整理出大量没有掌握的词汇,重点复习 为一个周期,坚持循环四到六个周期 主参加汽车增展的词汇 有占复习,一天为一个周期,
内独立连续闭卷测试 67>测试成绩 测试成绩≥95 测试时间: 105 分钟 95>测试成绩≥84 测试题量: 200 题	67>測试成绩 三 测试成绩>95 #	以词汇, 里点及公子的词汇, 天为一个周期,
测试成绩>95测试时间: 105 分钟 95>测试成绩>84分析证题量: 200 題 05 公	111 #	-天为一个周期,
测试成绩 > 95测试的 = 105 分钟	#	
测试时间: 105 分钟95>测试成绩>84测试题量: 200 题公告注章: 0.5 公/题		
测试时间: 105 分钟95>测试成绩>84测试题量: 200 题公告斗事 0.5 分 题		持反复复习两到四个周期
测试题量: 200 題 八倍斗車 0 < 4/1 區		建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,两到三天为一个复
	77	习周期, 反复循环四到六个周期
_	84~灣试成鄉>69	建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,三到五大为一个复
	R	习周期, 反复循环四到五个周期
内独立连续的卷続试 69~测试成绩		建议全面复习的同时,整理出大量没有掌握的词汇,重点复习,
		一周为一个周期,坚持循环四到六个周期

对照表特别说明:

- 1. 表中所指的一个周期是指将该部分没有掌握的单词完整地复习一遍所用的时间。
- 2. 在每个周期中,将每天的单词分成2~3 个时间段来记忆,多次少量比一次多量的效果要好。并不断总结构词法,将构词法知 识运用在记单词中。
- **每次记忆词汇的过程中,一定要对不同陌生程度的单词做上不同的标记。反复记忆的过程中,一定要反复标记,反复筛选陌生** 過行。
- 4. 每次在记忆新词之前,一定要浏览前一天已背的词汇。单词不是简单地重复记忆,同一个周期中,尽可能地充分利用零碎时间, 在不同的场景下反复记忆。
- 背单词的第一步,最好是能够大声地朗读出来。同时,可以变换背单词的方式,如在纸上写、造句、公交车上背、写邮件…… 随时保持记忆的新鲜感。
- 6. 识记新词一定要理解其含义和用法**,认真研读经典例题和例**句。每天的单词记忆一定辅以大量的练习题,在运用中掌握词汇。
- 整册词汇复习完后,希望大家还要巩固自己的成果,将书翻到前面,对曾经记忆的单词再进行复习,以达到长期记忆的目的。
- 本复习进度表是根据本书的结构特点,结合测试学课题研究和多位英语教学一线教师自身多年的教学研究成果编制而成的,供 广大读者参考。 **∞**

第一部分 考研一般词汇及测试题

一、考研一般词汇测试题

Directions: Fill in the blanks with the appropriate words from the box. Change the form if necessary.

Test 1

			1		
ahead	alone	anxious	ask	avold	
1) A	A consultan	t has been b	rought in	to	management
in restru	cturing the	company.			
2) (Officials said	d there was v	videsprea	d	on the need to
		cutting gove			
				_	nization, and felt
_		enges left the	_	•	
	_				of us, but I'm
	can overco	_	9 F		
		,	ouncil sa	id it could r	not
		ew drug wit			
		-			scenes when the
		r first appear	=-		
_					le and color and
		ecoration to			
				might leave	e a note
		into the mail		_	-·· -
				-	should be signed
	ly as possib		urat	une contunct	smoner oc signer
-	•		for a bi		T desided to
10 <i>)</i>	Autor years	OI MOINTIN	, rot a Di	R comband	I decided to go

Test 2

back	best	beyond	blind	break	burn c	ost
1	CAFTY					
		nstances		our contro	ol the perfo	rmance
has had to	be cancel	led.				
2) Ba	nt a	perso	n can sti	ll recogniz	ze a friend	by the
sound of	his footstep	s or even h	is seent.			
3) So	me time du	ring the afte	moon the	y decided n	ot to go _	
but to stay	y overnight	<u>L</u>			•	•
4) Th	e governme	ent has threat	ened to br	ing in the a	rmy to	
the 10 mg	onth old str	ike.				•
5) Th	ey live in	a village b	ut it's on	ly an hour	from Lon	don, so
they have	the	of bot	h worlds.			
6) T	he Ideal F	iome Deco	rating S	chool give	es you de	tails of
exclusive	readers' o	courses that	t	every	thing from	n paint
effects to	dried flowe	ers.				
7) W	hat you mu	ıst do is	<u>.</u>	out as mu	ch investig	ation as
is reasona	bly possibl	le to narrow	it down	to one susp	pect.	
8) A	preference	for countr	y living	is	, and i	n some
remoter i	rural distri	icts there	was ever	n a signi	ficaint gro	wth in
population	n.					
9) Th	e Departm	ent of Educ	ation esti	mates that	it will	
\$17 billion	n to build t	he new sch	ools.			
10) T	here was a	hot fire in t	he stove	and an oil	lamp	<u> </u>
high on a	table in the	comer.			•	
Test 3					•	
come	control	danger	distant	drop	else e	ba
face	far	feel				
1) H	eads of de	epartment o	can mak	e some d	ecisions, 1	but the
2) Th	e organizat	ion ran a na	tional car	mpaign ab	out the _	
		er tobacco p				
3) B u	t when she	·	_ up to r	ne after th	at third se	minar I
was so she	ocked and	embarrassed	d that I co	uld barely	speak.	

4) Henry complains of her talking to someone	vhile
dancing with him and compares a country dance to a marriage.	
5) It is a common experience to that an author w	rites/
well without being able to say exactly why.	
6) As she was growing up, her father was always	
and took little interest in her achievements.	
7) There are a greater number of women working	ng in
television than twenty years ago.	
8) The crying continued after that, and continues, but now	with
other parents who the same kinds of problems.	
9) Winter was finally, and the first flowers of sp	oring
had begun to appear.	
10) Because of strong opposition, the government has	
plans to increase taxes on fuel.	
Test 4	
fall feed find forward force free	
get good hand help	
1) Your goal is to understand these natural tendencies and	use
your understanding to help her better ways to cope.	
2) A strange light frightens her, and she screams to be	
- · · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	
2) A strange light frightens her, and she screams to be	
2) A strange light frightens her, and she screams to be from the room, falling unconscious when escape is denied.	
 2) A strange light frightens her, and she screams to be from the room, falling unconscious when escape is denied. 3) He had into the habit of having a coffee e 	very
 2) A strange light frightens her, and she screams to be	very
 2) A strange light frightens her, and she screams to be	very came
 A strange light frightens her, and she screams to be	very came
2) A strange light frightens her, and she screams to be from the room, falling unconscious when escape is denied. 3) He had into the habit of having a coffee estime he passed the coffee machine. 4) They were halfway up the mountain, when the weather becomes bad that they were to turn back. 5) You will be able to study them at length and note at what desired in the study them at length	eame
2) A strange light frightens her, and she screams to be from the room, falling unconscious when escape is denied. 3) He had into the habit of having a coffee estime he passed the coffee machine. 4) They were halfway up the mountain, when the weather becomes bad that they were to turn back. 5) You will be able to study them at length and note at what dethey are	eame
2) A strange light frightens her, and she screams to be from the room, falling unconscious when escape is denied. 3) He had into the habit of having a coffee estime he passed the coffee machine. 4) They were halfway up the mountain, when the weather becomes bad that they were to turn back. 5) You will be able to study them at length and note at what dethey are 6) After the Labor Party conference, he stated that we could go as a united party.	eame epth
2) A strange light frightens her, and she screams to be from the room, falling unconscious when escape is denied. 3) He had into the habit of having a coffee estime he passed the coffee machine. 4) They were halfway up the mountain, when the weather becomes bad that they were to turn back. 5) You will be able to study them at length and note at what dethey are 6) After the Labor Party conference, he stated that we could go as a united party. 7) Nestor made them heartily welcome, but about the objective properties and stated that we described the party.	eame epth
2) A strange light frightens her, and she screams to be from the room, falling unconscious when escape is denied. 3) He had into the habit of having a coffee e time he passed the coffee machine. 4) They were halfway up the mountain, when the weather becomes bad that they were to turn back. 5) You will be able to study them at length and note at what dethey are 6) After the Labor Party conference, he stated that we could go as a united party. 7) Nestor made them heartily welcome, but about the object their coming he could give them little	eame epth now
2) A strange light frightens her, and she screams to be from the room, falling unconscious when escape is denied. 3) He had into the habit of having a coffee e time he passed the coffee machine. 4) They were halfway up the mountain, when the weather bed so bad that they were to turn back. 5) You will be able to study them at length and note at what dethey are 6) After the Labor Party conference, he stated that we could go as a united party. 7) Nestor made them heartily welcome, but about the object their coming he could give them little 8) Therefore, are we not wise in being extremely cautious be	eame epth now
2) A strange light frightens her, and she screams to be from the room, falling unconscious when escape is denied. 3) He had into the habit of having a coffee estime he passed the coffee machine. 4) They were halfway up the mountain, when the weather becomes bad that they were to turn back. 5) You will be able to study them at length and note at what dethey are 6) After the Labor Party conference, he stated that we could go as a united party. 7) Nestor made them heartily welcome, but about the object their coming he could give them little 8) Therefore, are we not wise in being extremely cautious be we over our money supply to a third party?	eame epth now et of
2) A strange light frightens her, and she screams to be from the room, falling unconscious when escape is denied. 3) He had into the habit of having a coffee estime he passed the coffee machine. 4) They were halfway up the mountain, when the weather bed so bad that they were to turn back. 5) You will be able to study them at length and note at what dethey are 6) After the Labor Party conference, he stated that we could go as a united party. 7) Nestor made them heartily welcome, but about the object their coming he could give them little 8) Therefore, are we not wise in being extremely cautious be we over our money supply to a third party? 9) Everyone has the capability of making themselves somether	eame epth now et of
2) A strange light frightens her, and she screams to be from the room, falling unconscious when escape is denied. 3) He had into the habit of having a coffee estime he passed the coffee machine. 4) They were halfway up the mountain, when the weather becomes bad that they were to turn back. 5) You will be able to study them at length and note at what dethey are 6) After the Labor Party conference, he stated that we could go as a united party. 7) Nestor made them heartily welcome, but about the object their coming he could give them little 8) Therefore, are we not wise in being extremely cautious be we over our money supply to a third party?	eame epth now et of efore ing

Test 5

heart	hide	hold	hunger	hurry	home
lead	line	live	long		1
1) Yo	ou can't e	xpect them	to	_ the job	open for much
onger 3	ou'll have	e to decide	whether you	want it or	not.
2) M	any people	e could die	from cold as	nd	this winter
s the war	r continue	s .			\$ ⁷ +
3) Le	t's stop tal	king about	irrelevant issi	ues, and ge	et to the
f the mai					
			ed to fight,	-	
			e into which		
5) I tr	ied to	m	y anxiety fro	m the rest	of the family by
	_	ything was			
					o that he could
			happened tha	-	
7) He	r mother d	lisapproved	of the living	arrangem	ents, saying that
0 girls	· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	_ with fou	r boys was b	ound to ca	use problems.
8) An	d I remer	mber looki	ng back, and	d at the ve	ery end of the
	/	calf, follow			
9) O	ne unexcu	used absent	ce can	t	o a ninety-day
apensio	of benef	its; four un	excused abso	ences can	cause expelling
- ,	are entirely	J.º	•	. •	
10) In	nct, he fi	nds that he	is able to get	a great de	al of work done
	on the	se days.			
est 6	•				
make	minute	most	neither	order	own
		piay			
			hat gardenin	g is easily	
		ng the over		9 	
. , , .				e their chil	dren after their
vorite sto	ck-car rac	er, and the	y're proud to	tell you s	oron agai agai
			king through		
bridge :			C	III	
4) In	his speed	h, Marks r	nade the		that far more

people died from sn	noking tobacc	co than from	n taking aru	gs.
5) In fact it is a	not quite half	f-an-hour-	the journey	usually takes
twenty-four	, but Vic	wishes it w	vere longer.	
6) Age-sensitiv	e political is	ssues such	as Social	Security and
Medicare will	a maj	j or role in t	he campaigr	n, of course.
7) The authorities				
would t	they tolerate a	any disrupti	on.	
8) The United	Nations Se	curity Cou	ncil has 🔄	a
resolution asking the	e two countri	es to resum	e peace neg	otiations.
9) It is an ac	tual spacecra	aft from t	he Soviet :	space shuttle
program,	_ and operat	ted by form	er cosmons	uts and space
program employees	•			
10) He also	tha	t all public	meetings o	r conferences
had to be cleared wi	th the Mayor	's office the	ree days in a	idvance.
Test 7				
place pull	purpose	put	respect	result
	road	run	safe	
revolution	i UMU	2 4444	-	
1) For the				en to include
	of th			en to include
1) For the	of the	is book, Ar	nerica is tak	
1) For the the continent north o	of the of Mexico.	is book, Ar	nerica is tak	
1) For the the continent north of 2) The photographic the smallest ones at	of the of Mexico. Suppler arrange the front.	is book, Ar	nerica is tak ing guests,	· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·
1) For the the continent north of 2) The photograthe smallest ones at 3) Studies show	of the of the of Mexico. The pher arrange the front. The work that students	is book, Ar	merica is tak ing guests, ealthier bac	kgrounds are
1) For the the continent north of 2) The photograthe smallest ones at 3) Studies show more likely to be off	of the of the of Mexico. The pher arrange the front. The that student of the fered	is book, Ar d the wedd its from w at hig	merica is tak ing guests, ealthier bac h-achieving	kgrounds are schools.
1) For the the continent north of 2) The photograthe smallest ones at 3) Studies show more likely to be off 4) Mr. Efficit su	of the of Mexico. Apher arrange the front. The truder of the front of the front. The front of	is book, Ar d the wedd ts from w at hig nternal and	merica is tak ing guests, ealthier bac h-achieving external inju	kgrounds are schools. ries when he
1) For the the continent north of 2) The photograthe smallest ones at 3) Studies show more likely to be off	of the of Mexico. Apher arrange the front. The that student fered affered both it down and into my jack.	is book, Ar d the wedd at from w at hig nternal and twice by a	ing guests, ealthier bac h-achieving external inju	kgrounds are schools. ries when he reekend.
1) For the the continent north of 2) The photograph the smallest ones at 3) Studies show more likely to be off 4) Mr. Efficit su was allegedly 5) I put my har one out	of the of Mexico. Apher arrange the front. The that student fered Affered both it down and into my jack.	is book, Ar d the wedd at hig nternal and twice by a acket pocke	ing guests, ealthier bac h-achieving external inju- car at the weet, felt for the	kgrounds are schools. ries when he cekend. he pack, and
1) For the the continent north of 2) The photograph the smallest ones at 3) Studies show more likely to be off 4) Mr. Efficit su was allegedly 5) I put my har one out 6) New power	of the of Mexico. Apher arrange the front. The that student fered Affered both it down and into my jack. The transfer of the first of the	is book, Ar d the wedd at hig nternal and twice by a acket pocke	ing guests, ealthier bac h-achieving external inju car at the w et, felt for ti	kgrounds are schools. Iries when he cekend. the pack, and licenses are
1) For the the continent north of 2) The photograph the smallest ones at 3) Studies show more likely to be off 4) Mr. Efficit su was allegedly one out 6) New powerful disposes	of the of Mexico. Apher arrange the front. The that student fered of the down and into my jack. The to refuse all weapons in the student ference of the stude	is book, Ar d the wedd at hig nternal and twice by a acket pocke	ing guests, ealthier bac h-achieving external inju car at the w et, felt for ti	kgrounds are schools. Iries when he cekend. the pack, and licenses are
1) For the the continent north of 2) The photograph the smallest ones at 3) Studies show more likely to be off 4) Mr. Efficient su was allegedly one out 6) New powerfully pow	of the of Mexico. Apher arrange the front. The that student fered affered both it down and into my jack. The to refuse all weapons it of wastes.	is book, Ar d the wedd at from we at hig aternal and twice by a acket pocket wastes ar a controlli	ing guests, ealthier bac h-achieving external inju- car at the w et, felt for ti nd revoke ng the mov	kgrounds are schools. Iries when he eekend. the pack, and licenses are ement and
1) For the the continent north of 2) The photograph the smallest ones at 3) Studies show more likely to be off 4) Mr. Efficit su was allegedly one out 6) New powerful disposes	of the of Mexico. Apher arrange the front. The that student fered affered both it down in dinto my jack. The to refuse the the the the the the the the the th	is book, Ar d the wedd at hig nternal and twice by a acket pocket wastes ar n controlli	ing guests, ealthier bac h-achieving external inju car at the w et, felt for ti nd revoke ng the mov	kgrounds are schools. Iries when he eekend. The pack, and licenses are ement and dinburgh area
1) For the the continent north of 2) The photograph the smallest ones at 3) Studies show more likely to be off 4) Mr. Efficient su was allegedly one out 6) New power potentially powerful disposa 7) A recent major continent of the	of the of Mexico. Apher arrange the front. The that student fered affered both it down it into my jack. The to refuse the student ference in the study of the safety as safety as safety as	is book, Ar d the wedd at hig nternal and twice by a acket pocke wastes ar n controlli affic proble a major fa	ing guests, ealthier bac h-achieving external inju car at the w et, felt for ti nd revoke ng the mov ms in the Ec ctor for cons	kgrounds are schools. Iries when he eekend. The pack, and licenses are ement and dinburgh area sideration.
1) For the the continent north of 2) The photograph the smallest ones at 3) Studies show more likely to be off 4) Mr. Efficient su was allegedly 5) I put my har one out 6) New power potentially powerful disposa 7) A recent major recognized 8) Abandoned by the continent of the	of the of Mexico. Apher arrange the front. In that student fered	is book, Ar d the wedd ats from w at hig aternal and twice by a acket pocke wastes ar a controlli affic proble a major fa and deserte	ing guests, ealthier bac h-achieving external inju car at the w et, felt for ti nd revoke ng the mov ms in the Ec ctor for consed by her se	kgrounds are schools. Iries when he eekend. The pack, and licenses are ement and dinburgh area sideration. Ervants, Elena
1) For the the continent north of 2) The photograph the smallest ones at 3) Studies show more likely to be off 4) Mr. Efficient su was allegedly 5) I put my har one out 6) New power potentially powerful disposa 7) A recent majorecognized the continuation of the con	of the of Mexico. Apher arrange the front. In that student fered	is book, Ar d the wedd at hig nternal and twice by a acket pocket wastes ar n controlli affic proble a major far and deserte	ing guests, ealthier backh-achieving external injurcar at the west, felt for the movement of t	kgrounds are schools. Iries when he eekend. The pack, and licenses are ement and dinburgh area sideration. Ervants, Elena happened.

your servi	ants and ea	mployees,	so that they		you.
Test 8					
see	send	short	sink	soon	significant
spread	share	solve	second		
1) It v	would hav	ve been be	tter if they	'd closed	the road for a
	_ period o	of time wh	ile the repai	rs were do	ne.
2) Sh	e couldn't s	stand the po	overty, sectin	g people	lowe
nd lower	, with no a	mbition.	r		
3) Sea	cual discri	mination is	·	_ to be an	important facto
			areers in en		· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·
					teep, but not to
			nt four-whe	-	
			world, but		hi
	ool in Eng		r		
6) Ma	ark Elder	conducts	a performa	nce that is	s' <u></u> to
		d precision	•		
		_		the	mystery of fou
			e wreckage		
					ere white faces
xcept for	two black	students w	/ho	a roe	m.
9) Wi	th the larg	e number	of children	<u> </u>	out over the
					the number of
		ten years			affeit minimum O
est 9			,		2
	<u> </u>				- -
struggle	suggest	steady	take	talk	time
			remain		. ==
					<u> </u>
1) Pec	ople love	British ca	rs. Let's_		the Mini for
cample, in	ı Japan, it	still sells n	nore than al	I the other	British cars put
gether.					
2) A re	searcher fi	rom our div	ision gave	a	today about
cent adva	nces in ca	ncer treatm	ent.	1	our business a

	ou are paru				· .
4) If th	e average i	niddle cla	ss white so	hoolchild is o	out of
with the lite	rary standar	d, the min	ority child i	is doubly so.	
5) Soi	me girls in	that cou	intry feel	that refusing	their parents'
				on their fam	
6) The	se change	s in morta	lity, espec	ially among	the old elderly,
					m human life
span.					.1
7) Th e	ere are mar	y reasons	s to	that SI	nakespeare was
familiar w	ith the stori	es of med	lieval Italy	•	
8) WI	nen he was	promote	ed to depu	ty chairman	of the Plastics
Division in	1966 he		_ in charg	ge of the film	group.
9) At	the	whe	en this sch	eme was int	roduced, it was
	i that there				,
10) T1	he United S	States has	traditional	ly offered the	poor relatively
easy acces	s to the mi	ddie class	if they car	n find	work.
Test 10					
777.0		. 11	_		
WELLER	wear	wеп	yet	worry	MING
weight	weather	within	warn		
1) The 2) De had 3) Sh	weather e organizat as raising nvir said n bee e would	within ion gives g money f either the n determin	warn help and s for local ch defense te ned. Persian la	support to per parities. cam nor the t	ople in need, as lefense strategy meeting of the
1) The 2) De had	weather e organizat as raising rvir said n bee e would v y Orchestra	within ion gives g money f either the n determinate wear the Club toni	warn help and s for local ch defense te ned. Persian la ight, even	support to per narities. cam nor the to mb to the if it was a bit	ople in need, as lefense strategy meeting of the
1) The 2) De had	weather e organizat as raising rvir said n bee would v Corchestra a result of	within ion gives g money f either the n determinate wear the Club toni f the gove	warn help and s for local ch defense te ned. Persian la ight, even	support to per narities. cam nor the to mb to the i if it was a bit program, the	ople in need, as lefense strategy meeting of the
1) The 2) De had	weather e organizat as raising rvir said n bee would v Orchestra a result of enterprise	within ion gives g money f either the n determin wear the Club toni f the gove sector was	warn help and s for local ch defense te ned. Persian la ight, even ernment's s significan	support to per narities. cam nor the to mb to the in if it was a bit program, the ntly reduced.	ople in need, as lefense strategy meeting of the of
1) The 2) De had	weather e organizat as raising rvir said n bee would v Orchestra a result of enterprise	within ion gives g money f either the n determin wear the Club toni f the gove sector was	warn help and s for local ch defense te ned. Persian la ight, even ernment's s significan	support to per narities. cam nor the to mb to the in if it was a bit program, the ntly reduced.	ople in need, as lefense strategy meeting of the
1) The 2) De had 3) Sh Symphony 4) As the public 5) He	weather e organizat as raising rvir said n bee would v Orchestra a result of enterprise	within ion gives g money f either the n determin wear the Club ton f the gove sector was l and har	warn help and s for local ch defense te ned. Persian la ight, even ernment's s significan d and	support to per narities. cam nor the to mb to the in if it was a bit program, the ntly reduced.	ople in need, as lefense strategy meeting of the of
weight 1) The 2) De had 3) Sh Symphony 4) As the public 5) He more like 6) The	weather e organizat as raising rvir said n bee e would v Orchestra a result of enterprise was smal an animal t ere is no re	within ion gives g money f either the n determin wear the Club ton f the gove sector was l and har han a boy	warn help and s for local ch defense te ned. Persian la ight, even ernment's s significan d and	support to per narities. cam nor the to umb to the if it was a bit program, the ntly reduced. and	ople in need, as lefense strategy meeting of the of
weight 1) The 2) De had 3) Sh Symphony 4) As the public 5) He more like 6) The	weather e organizat as raising rvir said n bee e would v Orchestra a result of enterprise was smal an animal t	within ion gives g money f either the n determin wear the Club ton f the gove sector was l and har han a boy	warn help and s for local ch defense te ned. Persian la ight, even ernment's s significan d and	support to per narities. cam nor the to umb to the if it was a bit program, the ntly reduced. and	ople in need, as defense strategy meeting of the of in some ways
weight 1) The 2) De had 3) Sh Symphony 4) As the public 5) He more like 6) The that your f	weather e organizat as raising rvir said n bee e would v Orchestra a result of enterprise was smal an animal t ere is no re	within ion gives g money f either the n determin wear the Club ton f the gove sector was l and har han a boy ason to you to do	warn help and s for local ch defense te ned. Persian la ight, even ernment's s significan d and	support to per narities. cam nor the to mb to the if it was a bit program, the ntly reduced. and your watch to	ople in need, as defense strategy meeting of the of in some ways
1) The 2) De had 3) Sh Symphony 4) As the public 5) He more like 6) The that your in 7) Alti	weather e organizat as raising rvir said n bee e would v Orchestra a result of enterprise was smal an animal t ere is no re	within ion gives g money f either the n determin wear the Club toni f the gove sector was l and har han a boy ason to you to do s vas not as	warn help and s for local ch defense te ned. Persian la ight, even ernment's s significan d and so. ill as he ha	support to per narities. cam nor the to mb to the if it was a bit program, the ntly reduced. and your watch to	befense strategy meeting of the of in some ways this way, except
1) The 2) De had 3) Sh Symphony 4) As the public 5) He more like 6) Th that your f 7) Alt felt a bit u	weather e organizat as raising rvir said n bee e would v Orchestra a result of enterprise was smal an animal tere is no re hither told y hough he w	within ion gives g money f either the n determin wear the Club toni f the gove sector was l and har han a boy ason to you to do s vas not as	warn help and s for local ch defense te ned. Persian la ight, even emment's s significan d and so. ill as he ha	support to per narities. cam nor the to umb to the if it was a bit program, the ntly reduced. and your watch to d made out to	befense strategy meeting of the of in some ways this way, except

dropped

9) A senior official in the State Statistical Bureau _____ that demand had to be controlled to avoid runaway inflation.

10) Now anyone dialing in from home has as much information and computing power _____ reach as the biggest companies.

Keys:

Test 1 1) assist	2) agreement	3) achieved	4) ahead
5) approve	6) avoid	7) admired	8) asking
9) anxious	10) alone		,
Test 2 1) beyond	2) blind	3) back	4) break
5) best	6) cover	7) carry	8) clear
9) cost	10) burning		
Test 3 1) control	2) dangers	3) came	4) else
5) feel	6) distant	7) far	8) face
9) ending	10) dropped		
Test 4 1) find	2) freed	3) fallen	4) forced
5) feeding	6) forward	7) help	8) hand
9) g ood	10) got		
Test 5 1) hold	2) hunger	3) heart	4) hurried
5) hide	6) longing	7) living	8) line
9) lead	10) home	1. jk:	
Test 6 1) most	2) parts	3) make	4) point
5) minutes	6) play	7) neither	8) passed
9) owned	10) ordered		
Test 7 1) purposes	2) putting	3) places	4) run
5) pulled	6) safe	7) road	8) revolution
9) results	10) respected		
			i ·
Test 8 1) short	2) sinking	3) seen	4) soon
Test 8 1) short 5) send		3) seen 7) solve	4) soon 8) shared
	2) sinking6) second		
5) send	2) sinking6) second		8) shared
5) send 9) spread	2) sinking6) second10) significant	7) solve	8) shared 4) touch
5) send 9) spread Test 9 1) take	2) sinking6) second10) significant2) talk	7) solve3) struggling	8) shared 4) touch
5) send 9) spread Test 9 1) take 5) shame	2) sinking6) second10) significant2) talk6) suggest	7) solve 3) struggling 7) suppose	8) shared 4) touch
5) send 9) spread Test 9 1) take 5) shame 9) time	 2) sinking 6) second 10) significant 2) talk 6) suggest 10) steady 	7) solve 3) struggling 7) suppose	8) shared4) touch8) remained4) weight
5) send 9) spread Test 9 1) take 5) shame 9) time Test 10 1) well	2) sinking 6) second 10) significant 2) talk 6) suggest 10) steady 2) yet	7) solve3) struggling7) suppose3) warm	8) shared4) touch8) remained4) weight

A

a/an [ə/æn] n. art. 一个; 每, 每一; 任何一个 ability [əˈbiliti] n. [C; U] 能力,才能,才智;技能,本领 ['eibl] a. 能够,有能力的,能干的; 胜任的,称职的 about [ə'baut] ad 在四周, 到处; 差不多, 大约; 在附近 prep. 在……周围,在各处:在……附近;关于,对于 above [ə'bʌv] ad. 在(或向)上面;在上文;(数量、水平、年 龄等) 在上,以上 prep. 多于,大于;超乎……之所及;在…… 之上 absent ['æbsent] a. 缺席,不在:心不在焉的 accept [əkˈsept] vi. 接受;认可;担任(职位等) accident [ˈæksidənt] n (不幸的) 意外遭遇,(交通) 事故,意 外因素 ache [eik] vi. (持续性的) 痛,疼痛;渴望 achieve [ə'tʃiːv] w. 完成,实现;(经努力)达到,得到 across [ekros] ad 从一边到另一边;在对面,向对面,宽 prep. 穿过, 越过: 在……对面, 在……对侧: 从一边到另一边 act [askt] n. 行为, 行动; 行动过程; 举止, 表现; 法案, 赦令; 装腔作势,表演,假装 и 举动像……; 装出; 扮演,演戏,把 (事物,情感)表现出来;使举止与……相称 以 做事,行动; 起作用,见成效;举止,表现;表演,扮演;假装,做戏 action [ˈsekʃən] n [U] 行动,行动过程;作用,影响;(机械的) 功能,功用:行为,实际的行动;情节;动作,姿态;战斗,交战 active ['æktiv] a. 活跃的, 敏捷的; 积极的, 主动的; 活动中的, 有效的: (军队) 现役的 activity [æk'tiviti] n. 活动,活动力;行动;活跃,敏捷 actor [ˈæktə] n. 男演员;参与者;行动者 actress [ˈsektris] n. 女演员 actual [ˈæktʃuəl] a. 实际的,真实的,事实上的;现行的 add [æd] vt. 增添,添加;进一步说明,补充说明;加、计算 address [ə'dres] n 住址; 地址, 通讯处; 演讲, 致词 v. 在 (信件、包裹等上)写姓名住址:向……演说,向……作讲话 admire [ed'maie] v. 钦佩、赞赏:欣赏、羡慕:称赞,夸奖